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REFERENSGRUPPEN FÖR TILLGÄNGLIGHETSFRÅGOR 
 MINNESANTECKNINGAR 
    

 
 

Plats och tid Svedala bibliotek 
2023-03-21, kl 09:30-11:30 

Närvarande Per-Olof Lindgren, ordförande 
Ann-Charlotte Sigenfelt, vice ordförande 
Carin Falk, representant socialnämnden 
Ann-Magreth Albin, representant pensionärsrådet 
Eva Nilsson, representant pensionärsrådet 
Ingrid Klapp Åström, representant pensionärsrådet 
Stefan Bauer, Svedala anhörigförening 
Annette Bengtsson, sekreterare Referensgruppen för 
tillgänglighet, trafikingenjör 
Linda Holst, Kommunikationsenheten 
 

Delges Anna Netterheim, representant socialnämnden 
Gertrud Bergman, Svedala anhörigförening 
Glenn Ljungqvist, Personskadeförbundet 
Johanna Andersson, gatu- och parkenheten 
Moa Blom, Vård och omsorg 
Mimmi Jacobsson, Bygg och miljö 
Theodora Mårtensson, Kultur och fritid 
Staffan Sundström, Svedalahem/Svedab 
Pia Lindberg, nämndsekreterare tekniska nämnden 
CAOS Café 
Ulf Lennerling, ordförande Bygg- och miljönämnden 
Per Mattsson, ordförande socialnämnden 

1 Välkomna och presentation 
Referensgruppens nya ordförande Per-Olof hälsade alla välkomna och vi gjorde en 
presentationsrunda. 

2 Föregående minnesanteckningar 
Inga synpunkter 
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3 Ombyggnad av Svedala station 
Annette Bengtsson informerade om trafikering och tillgänglighetsarbetet som genomförs i 
projektet.  

Information om stationsombyggnaden önskas även på pensionärsrådet. 

Taktilkarta (karta för synskadade) diskuterades.  

4 Hållplats Linsbo, Bara 
Trafikverket har påbörjat studier för att flytta och tillgänglighetsanpassa hållplats Linsbo. 

I Holmeja kommer vägplan påbörjas för tillgänglighetsanpassning av busshållplatserna 
inklusive gång- och cykeltunnel under väg 108. 

Båda projekten beräknas byggas 2025. 

5 Evenemang Stella 
Den 31 mars kommer temat vara Försök inte lura mig hållas. Rådet för trygghet och hälsa 
har initierat en diskussion om bedrägerier. 

Den 28 april, besöker Skånetrafiken. Hur löser jag en biljett? Kommer jag upp med min 
rollator mm 

6 Övrigt 
Svedab/ Svedalahem bör närvara vid våra möten. Kan de berätta om sitt 
tillgänglighetsarbete nästa möte? 

Om något är trasigt svårt vem man ska kontakta exempelvis Bara centrum. 

Parkeringsproblem för både cyklar och bilar vid Holmagården/ Dadelgatan diskuterades. 
Kan tillfälliga och/eller permanenta åtgärder göras? Hemtjänstens flytt dit, de boende i 
området har fler bilar, byggnadsarbeten. 

Hörselslingor används inte. Problem på Stella, Holmagården, kommunhuset tex 
Naverlönnsalen. Linda tar frågan vidare till Teresa Fridell. 
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Växter hänger ut över gångbanor, lutande gångbanor. Gata/park önskar att vi samverkar -
felanmäl gärna problempunkter. 

Glenn Ljungqvist kunde inte delta idag men har framfört att det hade varit trevligt och 
lärorikt att göra besök på olika platser för att studera tillgängligheten. 

Information om Kubens ombyggnader borde gått tydligare. 

7 Nästa möte 
Gruppen önskar 2 möten/ termin.  

Nästa möte kommer hållas den 1 juni kl. 9.30-12. Annette undersöker om vi kan vara på 
Holmagården och att vi samtidigt tittar runt i det området. 
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